

《单词百科:spectrophotometry是什么意思?spectrophotometry怎么发音?spectrophotometry的解释和用法》

英语单词spectrophotometry是什么意思?spectrophotometry怎么读?spectrophotometry怎么发音?简答网为您整理了spectrophotometry的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



spectrophotometry怎么读

spectrophotometry的读音:[spektr f 't m tr]

spectrophotometry的意思

1、n.分光谱测量;分光光度测定法;分光光度技术;分光光度学;

spectrophotometry的双语例句

1、The maximum absorption of ASC and PSC were 233 nm on ultraviolet spectrophotometry.

经UV扫描 分析,ASC和 PSC在 233nm处均有强烈吸收.

2、 To delve neural network spectrophotometry appling to content determination of compound preparation.

目的:探讨神经网络光度法用于复方制剂的含量测定.

3、 An UV spectrophotometry for determining total coumarins in Angelica polymorpha Maxim.

建立紫外分光光度法测定白根独活中总香豆素的含量.

4、 Objective : To determine N-acetyl-L-cysteine in compound amino acid injection by spectrophotometry.

目的: 采用分光光度法测定富含支链复方氨基酸注射液中N - 乙酰 -L- 半胱氨酸的含量.

5、 An UV-spectrophotometry determination method for pyrogalllic acid content was studied.

研究了用紫外分光光度法测定焦性没食子酸含量的一种新方法.

6、 The steady-state kinetics of CCO was studied by spectrophotometry.

应用分光光度计研究了细胞色素c氧化酶的稳态动力学.

7、 Atomic absorption spectrophotometry is a relatively new method of analysis.

原子吸收分光光度法是一种比较新的分析方法.

8、 Objective : To explore an improvement method for dual-wavelength K-spectrophotometry.

目的: 探讨双波长系数倍率法的改进方法.

9、 Compared with atomic absorption spectrophotometry (AAS) , the relative deviation is less than $\pm 3\%$.

将测定的结果与原子吸收法比较, 相对偏差 $\leq \pm 3\%$.

10、 Methods: The polysaccharide content was detected by the spectrophotometry.

方法: 应用分光光度法测定蝉拟青霉多糖的含量.

11、Objective: To determine the Qutongpian components an UV spectrophotometry.

目的: 探讨去痛片含量测定的紫外分光光度法.

12、METHODS: The pharmacopoeal methods-UV spectrophotometry and microbial assay were used.

方法: 采用药典法 - 紫外分光光度法和微生物检定法测定含杂质的氯霉素片含量.

13、The peroxide value of oil oxide was determined by spectrophotometry.

研究了用分光光度法测定油脂氧化物的过氧化值.

14、Objective: UV spectrophotometry can be applied to determination in acetylspiramycin tablets.

目的: 采用紫外分光光度法测定乙酰螺旋霉素片中乙酰螺旋霉素的含量.

15、Methods: The HPLC analysis and spectrophotometry analysis were used.

方法: 高效液相色谱法和分光光度法.

以上是简答网为您整理的spectrophotometry怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于spectrophotometry的用法、spectrophotometry的释义、spectrophotometry的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/spectrophotometry>